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گلشیرازی : مرکز رشد صادرات،تجارت الکترونیک،قاچاق کالا و قطار پرسرعت اصفهان-تهران
چهار محور اصلی کمیسیون تجارت اتاق بازرگانی اصفهان است

رییس کمیسیون تجارت، خدمات و ارتباطات اتاق بازرگانی اصفهان گفت:مرکز رشد صادرات،تجارت الکترونیک،قاچاق

کالا و قطار پرسرعت اصفهان-تهران چهار محو راصلی کمیسیون تجارت اتاق بازرگانی اصفهان است

رییس کمیسیون تجارت، خدمات و ارتباطات اتاق بازرگانی اصفهان گفت:مرکز رشد صادرات،تجارت الکترونیک،قاچاق کالا و قطار پرسرعت اصفهان-تهران چهار محو راصلی

کمیسیون تجارت اتاق بازرگانی اصفهان است

مسعود گلشیرازی در پنجمین جلسه هیات رییسه کمیسیون تجارت اتاق بازرگانی اصفهان گفت:این چهار پروژه با همکاری کمیته های تخصصی کمیسیون دنبال می شود .

وی افزود:موضوع یکسان سازی نرخ ارز نیز منتفی شد و دلیل آن هم این است که معاون ارزی بانک مرکزی در نشست تخصصی در اتاق ایران اعلام کرد که الان جابجایی پول

امری سخت است و درست است برجام به ظاهر اتفاق افتاده ولی در حوزه بانکی نقل و انتقالات با مشکل روبروست و یکسان سازی نرخ ارز تبعاتی خواهد داشت که بانک مرکزی

نمی تواند از عهده آن بر آید که باید در برنامه ریزی های اقتصادی خود به آن توجه ویژه داشته باشید.

علی محمد آقاجان مشاور کمیسیون تجارت در این جلسه با بررسی ابعاد تاثیرگذاری سخنرانی رییس جمهور امریکا بر شرایط اقتصادی و سیاسی ایران گفت: محال است که اتفاق

نظامی در منطقه رخ دهد ولی فشارهای همه جانبه بر ایران بیشتر خواهد شد و شرایط پیچیده ای را برای ایران ایجاد می کند که واکنش ایران در این زمینه نیز خیلی مهم است.

وی اضافه کرد:وضعیت داخلی ایران نیز خارج از بحث برجام و وضعیت بین المللی و شیوه عملکردی که ما خواهیم داشت. اگر ما هوشمندانه عمل کنیم وضعیت برای ما مناسب

خواهد بود.باید منافع حیاتی و مهم خود را مشخص کنیم و برای حفظ آن تلاش کنیم. وضعیت داخلی کشور از نظر اقتصادی، سیاسی و.. بحران های ساختاری دارد و مهمترین

مشکل چگونگی برخورد با آن است.

سید اکبر منتظرین عضو کمیته مدیریت واردات کمیسیون در این جلسه گفت: بحث قاچاق و پیگیری آن در کمیسیون تجارت یک ضرورت است و بحث دیگر نظام توزیع است که

یکی از مشکلات نظام اقتصادی ما است و در بحث کلان اقتصادی اتاق بهترین جا برای نظریه پردازی بر اساس واقعیت برای این حوزه است.

مصطفی متین راد نایب رییس کمیسیون در این جلسه گفت: اگر مسائل داخلی خودمان را حل کنیم مسائل خارجی تاثیر چندانی نخواهد داشت. سرمایه گذاری برای اداره کشور

ضرورت دارد و تحت تاثیر شرایط خارجی قرار نگیریم چرا که این اتفاقات هر روز هست .

مجید کرباسچی نایب رییس کمیسیون و مسوول کمیته فناوری اطلاعات، ارتباطات و تجارت الکترونیک در این جلسه گفت: با توجه به وضعیت نیاز بازار و جامعه کسب و کار به

نظر می رسد باید روی سه کارگروه تجارت الکترونیک، کارگروه صادرات نرم افزار و کارگروه کسب و کارهای نوپای الکترونیک کار کنیم نتیجه بهتری خواهیم گرفت.

وی افزود:در موضوع تجارت الکترونیک به نهادینه شدن آن در صنعت باید ادامه دهیم و در کسب و کارهای الکترونیک هم بحث لجستیک و قوانین مطرح است در بحث صادرات

نرم افزار ایجاد ارتباط با نهادهای مشابه خارجی و شناخت و ارائه تسهیل استانداردهای صادرات نرم افزار است.

وی تاکید کرد: در حوزه استارت آپ ها اتفاق بدی برای جوانان دهه 70 رخ داده که باعث شده که 80 درصد استارت آپ ها در کل ایران به نتیجه نرسد و سرمایه های ملی از

دست برود.

حمیدرضا مومنی مسوول کمیته توسعه صادرات در این جلسه گفت: سال گذشته نسبت به استراتژی و تنظیم برنامه اقدام کردیم و باید بر آن اساس پیش می رفتیم و زمانی را در

اتاق به آن اختصاص داده می شد ولی در اتاق به طورکلی محقق نشد ما سعی کردیم ارتباط بین اعضا و مسوولین را مستقیم کنیم برای حل مشکلات حداقل مقطعی اعضا و از

قبل هدف گذاری کردیم که به نظر بهترین راه باشد که جلسات مستقیم را با مسوولین بگذرایم که بتوانند تاثیر گذار باشند و ارتباط نزدیک بین اعضا و آنها ایجاد شود.

ایرج کاظمی مسوول کمیته امور گمرکی در این جلسه گفت: در موضوع حمل و نقل ضعف حضور شرکت های حمل و نقل بین المللی در اصفهان و عدم وجود شرکت موثر و نیز

فضای رقابتی در اصفهان در بخش حمل و نقل بین المللی مشکلاتی را برای فعالان صادرات و واردات استان ایجاد کرده است،

جلیل مشکاتی عضو کمیسیون تجارت، خدمات و ارتباطات در این جلسه گفت: برای وارد شدن به بحث قاچاق کالا باید آن را خرد کرد. یکی محدوده جغرافیای آن است که نیاز

نیست یک دفعه در کل استان اصفهان ورود پیدا کنیم و دیگر هم نوع کالاها است که اگر یکباره در کل کالاها وارد شویم دچار مشکل می شویم و باید به صورت موردی بررسی

کنیم. برگزاری جلسات مشورتی با اتاق های سایر شهرستان ها نیز می توانند کم کند.

محمدرضا غفرالهی مشاور کمیسیون در این جلسه گفت: الان مشکلی که وجود دارد این است که خیلی از اقلام وجود دارد که واردات آن به سوریه ممنوع است مخصوصا مصالح

ساختمانی و مواد غذایی . که واقعیت امر ما به عنوان یک شرکت بخش خصوصی باید خودمان وارد شویم و جلسه بگذرایم تا بتوانیم کالای خود ر ابه سوریه صادر کنیم.
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